
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 20. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 537
Vil ministeren redegøre for det samlede mindre råderum i 2025 i en situation
uden nye tiltag, hvis man hæver udviklingsbistanden til 0,85 pct. af BNI, og vil
ministeren redegøre for, hvor mange sygeplejersker beløbet potentielt ville
kunne aflønne? Svaret bedes fordelt på regioner og kommuner.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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